
Motion till Samfällighetens årsmöte 2021 

 

Sommarvatten 

Närheten till älven borde göra att vi kan använda oss av vatten därifrån i stället för att 

använda dricksvatten till bevattning.  

Vi har varit i kontakt med Karlstad rörmontage angående pump och grävfirman Sten- och 

vägarbeten AB. För att kunna komma med ett kostnadsförslag så måste grävfirman ha en 

ritning över Jägartorpet. Vi bör se över vad en sådan anläggning skulle kosta. 

Stefan och Ulrika Uusitalo 

 

Styrelsen förslag – Vi tar inte ställning till motionen med den information vi har nu.  

Vårt förslag är att vi utser en arbetsgrupp som tar fram kostnadsunderlag, underhålls 

behov och så vidare. Samt tar reda på vilket intresse som finns hos medlemmarna.  

 


